
Referat fra bestyrelsesmøde den 13. august 2024 

Oddense Børneunivers 

 

Ordstyrer: Kathrine 

Afbud: Ingen fra elevrådet deltog i bestyrelsesmødet. 

1. Godkendelse af dagsorden: 

Dagsorden blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde: 

Referatet blev godkendt. 

 

3. Konstituering af bestyrelsen: 

Formand - Kathrine Juul Mortensen 

Næstformand - Cecilie Sonne Mortensen 

 

4. Bestyrelsens opgaver/kompetencer: 

Helle orienterede om bestyrelsens opgaver/kompetencer - som blandt andet er være 

ambassadør for universet, loyale, ved undringer guide forældre til rette vedkommende 

m.m. 

Derudover har Skive Kommune udarbejdet materiale om bestyrelsen opgaver samt det 

bestyrelsen ikke har ansvar for (se det vedlagt materiale). 

 

5. Nyt fra elevrådet: 

Elevrådet er endnu ikke valgt - vælges i nærmest fremtid. 

 

6. Orientering fra børnehaven og SFO: 

Herefter sommerferien starter der 3 nye vikarer - Anne, Anna og Ida. Kamil starter i 

virksomhedspraktik den 14. august og skal være hos os frem til den 12. november 2024. 

Kamils timer vil være i SFO´en.  

 

Der blev orienteret om det pædagogiske arbejde i forhold til lærings-, trivsels-, dannelses- 

og udviklingsmuligheder i stjernen. Hvordan der arbejdes pædagogiske med materialet på 

personalemøderne og hvilke refleksioner det bringer med sig.  

 

7. Orientering fra skolen: 

Nye vikarer er også startet på skolen herefter sommerferien - Ida og Marie. 

 

Der er sat lidt ekstra personale på i børnehaveklassen her i de første par uger af skoleåret. 

Der er mange nye ting børnene skal forholde sig til, så for at give dem den bedste start på 

skolelivet er beslutningen om ekstra personale truffet.  

 



Der har været meget tummel med børnenes buskørsel her i starten af skoleåret. 

Buschaufføren har f.eks. ikke modtaget lister med navnene på de børn, der skal med bus til 

skole. Det har betydet, at nogle børn ikke er blevet hente, nogle skal gå langt for at komme 

med en bus m.m. 

Buskørsel til og fra skole er ikke en del af skolens ansvarsområde - det er mellem Skive 

Kommune/Midttrafik og forældrene det ligger, men ingen børn skal stå og ikke kan komme 

med bus, derfor har skolen tumlet med det.  

Vi er blevet lovet, at buskørslen skulle fungere onsdag morgen den 14. august 2024.  

 

Skoleskemaerne ligger i AULA - de er også sendt med hjem. Da det giver lidt udfordringer 

at læse dem i AULA. 

 

Legepatruljen sættes i gang i uge 34. Børnene har sammen med Jesper haft travlt med at 

gøre materialerne klar. Der er materialer til både inde og ude vejr.  

 

Den først trivselsdag/fagdag i dette skoleår ligger mandag den 19. august 2024. Dansk 

skoleskak kommer på besøg. 

 

Sprogbrugsindsatsen, der iværksættes i dette skoleår, startes til fællessamling onsdag den 

14. august 2024.  

 

8. Opfølgning på budget: 

Forventningen er at budgettet går i nul ved årets udgang. På trods af, at der har været lidt 

uforudsete indkøb blandt andet til opbevaring af IPad og computere samt af skærme til 

undervisningsbrug.  

 

9. Forældremøde - herunder udpegning af kontaktforældre samt formandens beretning: 

Formandens beretning sendes ud sammen med referatet fra bestyrelsesmødet den 2. 

oktober 2024.  

Bestyrelsen sender stikord, til formandens beretning, til Kathrine senest den 1. september.  

 

Helle og Lone fordeler forældrerepræsentanter i bestyrelsen (kontaktforældre), når 

tidsplanen for forældremødet kendes.  

 

10. Dato for det første møde med de nye forældreråd: 

Det bliver den 2. oktober 2024 kl. 16.00-17.00. Der orienteres om det på forældremødet 

den 16. september 2024.  

 

11. Skal der ændres på antallet af univers/hjem samtaler i børnehaveklassen?: 

Univers/hjem samtalerne fortsætter som hidtil. Den første samtale omhandler 

skolestarten. Den anden samtaler omhandler det faglige samt det at starte i 1. klasse.  

 



12. Bestyrelsens årshjul 2024/2025: 

Årshjulet blev revideret. Det revideret årshjul sendes rundt til bestyrelsen.  

 

13. Punkter til næste bestyrelsesmøde den 2. oktober 2024: 

- Drop Mob 

- Evaluering af forældremøde samt forældrerådsmøde 

- Opfølgning sprogbrug - under punktet orientering fra skolen 

- Udeliv 

 

14. Eventuelt: 

Simon havde en forespørgsel om udelivet. Punktet tages op på bestyrelsesmødet den 2. 

oktober 2024 

 

 

Referent Lone 


